



# DESSERT GLACÉ VÉGANE À BASE DE SOYA

Vegan frozen dessert made with soy



Végétalien  
Vegan



Sans produits laitiers  
Dairy free



Sans arachides/noix  
Peanuts/nuts free



Sans gluten  
Gluten free



## EXPLOSION DE VANILLE

*Un classique  
pas plate partout*

## VANILLA EXPLOSION

*A not so boring flavour after all*



## FUDGE FONDANT ET BROWNIES

*Une overdose d'amour  
et de chocolat*

## CHOCOLATE FUDGE & BROWNIES

*There is no such thing as too  
much love and chocolate*



Notre garantie

## 100% VÉGÉTALIEN ET SANS ALLERGÈNE COMMUN

Notre délice SNÖ est fait à base de soya, donc sans produit laitier. De plus, à l'exception du soya, SNÖ ne contient aucun allergène. Vous pouvez donc le déguster ou le servir à tous vos invités sans aucun souci!

### OUR GUARANTEE: 100% VEGAN & ALLERGEN-FREE

SNÖ Vegan Frozen Treat is made with soy, which means dairy-free. Except for the soy ingredient, SNÖ does not contain any allergens. You can enjoy it or serve it to all your guests without any worries!



*Nouveau  
Coming soon  
2020!*

## S'MORES FONDANT DOUBLE CHOCOLAT

## DOUBLE CHOCOLATE MELTING S'MORES



Notre fierté

## DES INGRÉDIENTS QUÉBÉCOIS

Our pride

## QUEBEC INGREDIENTS

Ayant à coeur la croissance des entreprises québécoises, SNÖ renferme des ingrédients créés et confectionnés au Québec. C'est en collaboration avec des entreprises maitres dans leur domaine que nous nous assurons de vous offrir un produit de qualité inégalée.

Having at heart the growth of Canadian companies, SNÖ contains ingredients created and made in Canada. It is in collaboration with master companies in their field that we make sure to offer you a product of unequalled quality.



Le soya Natura<sup>MC</sup> est sélectionné parmi les meilleurs champs biologiques à travers le Québec. C'est pour cette raison qu'il figure comme ingrédient principal de chaque dessert SNÖ. Pressé à 100% au Québec, ce soya n'est ni chauffé ni enrichi, assurant ainsi une base de soya pure donnant un goût sans équivalent.

Natura<sup>TM</sup> soy is selected from the best organic fields across Quebec. It is for this reason that it is the main ingredient of each dessert SNÖ. Pressed 100% in Quebec, this soy beverage is neither heated nor enriched, thus ensuring a pure soy base giving a unique taste.



### CAMEL DULCE DE LA «LICHÉE»

*Pour les licheux de cuillères!*

### DULCE "DE LA LICHÉE" CAMEL

*Spoon licking good!*



### VANILLE, FRAMBOISE ET ÉCLATS DE CHOCOLAT BLANC

*Le meilleur ménage à trois!*

### VANILLA, RASPBERRIES & WHITE CHOCOLATE CHUNKS

*The best threesome!*



### PÂTE À BISCUITS GRAND-MAMAN

*Qui l'eût cru!?*

### GRANDMA STYLE COOKIE DOUGH

*Who would have thought!?*

